
Schůze HV SRPŠ 19.6.2024 
 

1. Představení rozpočtu na příští školní rok, komentáře položek, které se mění oproti letošku: 

- Navýšení položky na školní preventivní programy, které jsou stále více třeba; 

- Příspěvek na Nerudny a Nerudný fest; 

- Akustické řešení prostor školy – využije se naspořená částka z minulých let, navýšení bude 

z části využito na příspěvky třídám, které chtějí zvelebit své třídy samy; 

- Dovybavení počítačových učeben školy. 

2. Paní předsedkyně vysvětlila, jak funguje sociální fond. Paní ředitelka doplnila informaci o 

souběžném sociálním projektu MHMP Pomoc Pražanům, díky kterému dočasně náš SRPŠ 

fond není tak využíván. Projekt MHMP letos končí, sociální fond zůstává v rozpočtu.  

3. Diskuze o fungování studentských grantů. Podle všeho nejsou studenti ochotni grantové 

žádosti psát, resp. je přepracovávat na základě připomínek, a raději oželí peníze. Nicméně je 

to pro ně možnost žádat a i neúspěch je poučí.  

4. Dotaz na stipendia pro 6. ročníky. Paní ředitelka vysvětlila princip fungování. 

5. Příspěvěk SRPŠ zůstává ve stejné výši jako loni.  

6. Bude snaha zařídit možnost platby před QR kód od příštího šk. roku, v první fázi na platby 

příspěvků. Diskuze o možnostech generováníní QR kódů používaným účetním programem 

POHODA; pokud to naše verze programu neumožňuje, souhlas s upgradem tak, aby to 

umožňoval. 

7. Hlasování o schválení rozpočtu: 

pro: 15 

proti: 0 

zdrželi se: 0 

Rozpočet na rok 2024/25 byl schválen. 

8. Další setkání HV bude 18. 9. 2024, od 16,30. 

 

 

 

 

Zapsal: J. K. 


